

Date: 23 March 2020

After compliments,

Distribution of cash dividend

التاريخ: 23 مارس 2020م

تحية طيبة وبعد،،،

توزيع الأرباح نقدية

Capital Market Authority vide its circular No. 4/2020 advised the public joint stock companies suspending the Annual General Meetings (AGM) to distribute the proposed dividend as per approved AGM agenda. Hence, the Company would like to inform the Muscat Securities Market and the Investor community that it will distribute the cash dividend as proposed in approved AGM agenda to the shareholders who are registered in the Company Shareholders' register with Muscat Clearing and Depository Company SAOC on 1 April 2020.

إستنادا الى التعميم الصادر من الهيئة العامة لسوق المال رقم 2020/4 للشركات المساهمة العامة بتعليق اجتماعات الجمعية العامة العادية السنوية وتوزيع الأرباح المقترحة وفق الجدول المعتمد لأعمال إجتماع الجمعية العامة العادية السنوي. وبالتالي، تود الشركة إبلاغ سوق مسقط للأوراق المالية ومجتمع المستثمرين أنها ستوزع الأرباح النقدية كما هو مقترح في جدول أعمال إجتماع الجمعية العامة العادية السنوي على المساهمين المسجلين في سجل المساهمين لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م كما في 1 أبريل 2020.

Regards,

Disclosure Officer

وتقبلو فائق الاحترام والتقدير

مسؤول الإفصاح

